
Fra: Lars Hodnekvam <larshod@gmail.com> 
Sendt: 5. juni 2014 23:46 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Høyringsuttale fiberbreiband utbygging". 
 

Hei. Ser at Lindås Kommune har planar om utbygging av fiberbreibånd i Myking området og 

seier meg interessert i og knyta meg til dette når det måtte koma. 

 

Mvh Lars Hodnekvam 


